
 

 

Bestyrelsesmøde torsdag 24. september 2009 
 

Fremmødt: Flemming, Henning, Christina, Jon, John 

Afbud fra: Jesper, Mariann, Alan, Hanne 
 

 

Dagsorden 

1.  Referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

 

2.  Løbende sager og orientering 
  

Åben havedag 
Den var planlagt til søndag den 13. september. Der var dog ikke den store interesse pga. den sene tid 

på sommeren. Vi vender tilbage med forslaget næste sommer. 
  
 Havesalg 

 Have 11, 15 og have 56 er belevt solgt. Vi siger velkommen til Sebastian i have 11, Dan i have 15 og 

Malthe og Bente i have 56. 

 
 Byggegruppen – renovering af Duehuset 

Der er planlagt faste arbejdsdage med re´novering af Duehuset. De første er blebet holdt, og arbejdet 

skrider rigtig godt fremad. De kommende arbejdsweekender på Duehuset er: 

 

2. wekkend: 2., 3. og 4. 0ktober 
3. weekend: 23., 24. og 25. oktober. 
 

 Det er dejligt at se, at så mange deltager! 

 
 Indretning af Duehuset og vores andre fælles faciliteter 

En gruppe bestående af Gia, John Kent, Hans 79 og Peter 63 vil være tovholdere på hvordan processen skal 

foregå. De mødes igen i starten af oktober. Processen vil selvfølgelig foregå i samarbejde med repræsentanter 

for de forskellige brugergrupper og bestyrelsen. 

 
Mailingliste 
Den nye mailingliste: ”alle@hfsovang.dk” er allerede blevet afprøvet med udsendelsen af referat fra 

visionsdagen. Henning taler videre med Mads om tekniske forbedringer. Der ligger en liste over alle, der er på 

listen, på formummet på vores hjemmeside www.hfsovang.dk. Indtil videre virker både den nye og den gamle 

mailingliste. 

 
 Vintersæsonen 

Det er opsigelsesgrund at bo i haveforeningen i vinterhalvåret. Vejene lukkes 1. november og renovationen 

ophører 1. oktober. Den 1. oktober skal en eventuel adresse og postadresse i haveforeningen være flyttet. 

Bestyrelsen kontrollerer i oktober folkeregister- og postadressen. 

  
 Inddragelse af havegangen til privat brug 
 Vi gør opmærksom på, at det ikke er tilladt. 
 
 Visionsdagen 19. september 

Der var lidt færre end der plejer, men der kom som sædvanlig flere gode idéer ud af dagen. Referat  er sendt ud 
på mail og sat på opslagstavlen. 
 



Havevandring 
Forløb uden de store overraskelser. Enkelte haver har fået pålagt en gartner. 
 
3. Byggesager 
 
Have 31 har fået forhåndsgodkendelse til opførelse af fundament. 
 
4. Økonomi 
 
Efterårshavelejen er på vej. 
 
5. Forslag fra medlemmer 
 
Ingen. 
 
6. Evt. 
 
Intet. 
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